
Zápis ze schůze výboru OO UOCHB AV ČR 19.8.2020  
 
Přítomni: 
M. Baňková, Z. Barták, J. Günter, J. Hniličková, J. Pokorná, P. Poncar, J. Vondrášek 
 
 
Program: 
1) Zpráva o zavedení nových mzdových tarifů  
2) Návrh na zakoupení nového rekreačního a školícího zařízení  
3) Zaměstnanecká politika UOCHB  
4) Návrh zvýšení benefitů ze SF 
5) Proplácení příspěvku na rekreaci pro členy OO 
 
 
Ad 1) JV seznámil OO s průběhem přechodu na nové mzdové tarify a vnitřní mzdový předpis 
na UOCHB. Bohužel ve většině případů nedošlo mezi vedoucími skupin a zaměstnanci 
k předpokládanému jednání o výši osobního ohodnocení, které pak bylo pouze následně 
dopočítáno tak, aby v součtu s novým tarifem celkový plat odpovídal původnímu. Nenastalo 
tedy tak zvýšení platů o 5%, jaké odbory navrhovaly, aby se platy částečně vyrovnaly s inflací, 
která za posledních deset let činí 21%. OO bude nadále usilovat o zvýšení osobního 
ohodnocení především pro tarifní skupiny O1 - O4. Bude navrhovat regresivní nárůst, tzn. 
přičtení vyššího procenta z tarifu k osobnímu ohodnocení pro nižší tarifní třídy a naopak. O 
provedení těchto změn požádá ekonomické oddělení do konce roku 2020.  
 
Ad 2) Vedení ústavu, které bylo opakovaně upozorněno jak odbory tak Karlem Šobíškem na 
nedostačující kapacitu rekreačního a školícího zařízení v Dolní Malé Úpě, přišlo s návrhem 
zakoupení nového objektu. OO po předchozí diskuzi předložila dva návrhy na nákup 
nemovitostí v Prášilech na Šumavě a Říčkách v Orlických horách. 
 
Ad 3 a 4) OO pozoruje značný nárůst počtu zaměstnanců na UOCHB. Ráda by na svou příští 
schůzi pozvala zástupce rady instituce Ullricha Jahna a Pavla Jungwirtha a zeptala se jich na 
zaměstnaneckou politiku UOCHB, zda vysoký počet nových zaměstnanců neohrozí optimální 
platové a pracovní podmínky těch stávajících. Současně by s radou instituce chtěla projednat 
navýšení benefitů pro zaměstnance ze SF. 
 
Ad 5) Vzhledem k mimořádnému průběhu roku 2020 v důsledku pandemie Covid-19 a 
zrušení jarního výletu pořádaného OO, se výbor rozhodl nabídnout členům OO příspěvek do 
výše tří tisíc korun na jakýkoli typ rekreace uskutečněný v roce 2020 počínaje 1. lednem. 
 
 


